

Jebal Aja Construction Company Ltd. considered as one of the most Distinctive and effective company on Contracting field in Kingdom of Saudi Arabia which was established in 14\2\1423 in the era of Custodian of the Two Holy Mosques Based on Foreign Investment System Issued by Royal Decree (M\1) of 5\1\1421H and organizing of General Authority For Investment Issued by the Council of Ministers Resolution no. 2of 5\1\1421H

According to the following:

- Facility Name : Jebal Aja Construction Company Ltd.
- Facility address : PO Box (260199) City: Riyadh Postal Code (11342) Telephone (4970777) Fax (4970888)
- The company's capital : SR 2,000,000 two million riyals Only Paid in cash on the Bank.
- 4. Duration of the Company : The company was established for a period of 20 years And automatically extended for other periods Duration of one extended is five years With full partners agreement.
- The company purposes :  
Implementation of Construction contracts and related works as well as Maintenance it and Coordination and Follow-up with Government sector or Private sector Within or outside the Kingdom.

تعتبر شركة جبال أجا للمباني المحدودة من إحدى الشركات المتميزة والناشطة في مجال المقاولات بالمملكة العربية السعودية والتي تأسست في 14/2/1423 في عهد خادم الحرمين الشريفين حفظه الله وذلك بناءً على نظام الاستثمار الأجنبي الصادر بالمرسوم الملكي الكريم رقم (م/1) وتاريخ 5/1/1421 هـ وعلى تنظيم الهيئة العامة للاستثمار الصادر بقرار مجلس الوزراء الموقر رقم ( 2 ) وتاريخ 1421 /5/1 هـ .

وذلك وفقاً للتالي :

- اسم المنشأة : شركة جبال أجا للمباني المحدودة .
- عنوان المنشأة : ص ب (260199) المدينة : الرياض الرمز البريدي (11342) تلفون ( 4970777 ) فاكس ( 4970888 ) .
- رأس مال الشركة : 2.000.000 ريال اثنان مليون ريال فقط لا غير مدفوعة نقداً بالبنك.
- مدة الشركة : تأسست الشركة لمدة (20) عاماً وتمدد تلقائياً لمدد أخرى مدة الواحدة منها خمس سنوات بموافقة جميع الشركاء.
- أغراض الشركة : تكون أغراض الشركة وفقاً كالتالي :  
تنفيذ عقود إنشاء المباني والأعمال المتعلقة بها وصيانتها والتابعة للقطاع الحكومي أو الخاص في داخل المملكة أو خارجها .